

3 x 5 Foaming bag 1000mL label

LOTIONIZED SKIN CLEANER
LOTION NETTOYANTE POUR LA PEAUProduct #114900

www.statechemical.com



Hands On[®]

- Contains lanolin and aloe
- No harsh caustics, abrasives or solvents
- Cleans heavily soiled hands. Dissolves oil, grease, ink, carbon, dirt and grime

WARNING
May be harmful if swallowed. Causes eye irritation.
READ BACK PANEL CAREFULLY.
KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

AVERTISSEMENT
Peut être nocif en cas d'ingestion. Provoque une irritation des yeux/Lésions oculaires/irritation des yeux graves.

LIRE ATTENTIVEMENT L'ÉTIQUETTE APPOSÉE AU VERSO.
GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

FOR INDUSTRIAL AND INSTITUTIONAL USE ONLY.
SEULEMENT POUR UN USAGE INDUSTRIEL ET INSTITUTIONNEL.

DIRECTIONS FOR USE: Pump a small amount of product into hand. Rub into skin, then rinse with water. Persons subject to food handling are to rinse with potable water after use of this product to ensure that there will be no contamination of food as a result of use. Do not mount dispensers directly over chrome fixtures.

PRECAUTIONS Wash hands thoroughly after handling. **FIRST AID** IF eye irritation persists: Get medical advice. **IF IN EYES:** Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. **IF SWALLOWED:** Rinse mouth. Do NOT induce vomiting. **STORAGE** Store locked up. **DISPOSAL** Dispose of container in accordance with all Federal, State and Local Regulations regarding waste disposal.

Keep out of reach of children. Read label before use. SDS available at www.stateindustrial.com or 1-800-782-2436

MODE D'EMPLOI : Pomper une petite quantité du produit dans la main. Bien frotter la peau et ensuite rincer à grande eau. Les alimentaires doivent se laver les mains et les rincer à l'eau potable après l'utilisation de ce produit pour s'assurer qu'il n'y aura aucune contamination de nourriture en raison d'utilisation. Éviter la contamination des aliments.

PRECAUTIONS Se laver soigneusement la peau après manipulation. **PREMIERS SOINS** Si l'irritation oculaire persiste: consulter un médecin. **EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX:** rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. **EN CAS D'INGESTION -** Rincer la bouche. NE PAS faire vomir. **STOCKAGE** Entreposer dans un endroit verrouillé. **ELIMINATION** Éliminer le contenant conformément à tous les règlements fédéraux, d'Etat et locaux en matière d'élimination des déchets.

Garder hors de la portée des enfants. Lire l'étiquette avant utilisation. La fiche signalétique est disponible à www.stateindustrial.com ou en communiquant au 1-800-782-2436.

TOP FIVE INGREDIENTS AND HAZARDOUS SUBSTANCES/CINQ INGRÉDIENTS PRINCIPAUX SUBSTANCES DANGEREUSES: Sodium Lauryl Ether Sulfate (CAS# 9004-82-4), Lauric Diethanol Amide (CAS# 120-40-1), Water (CAS# 7732-18-5), Sodium Chloride (CAS# 7647-15-4), Glycol Distearate (CAS# 627-83-8).

Seller shall not be liable for consequential, special, or indirect damages from use of their product and liability is expressly limited to the refund of purchase price or replacement of product.

Form Tax# 023294

81R04
Label#114900LBL
© Copyright 2018 - State Industrial Products Corp.

State Industrial Products
8915 Landerbrook Drive
Mayfield Heights, OH 44124
To Order Call: 1-866-747-2229
www.statechemical.com

Canada
6926 Davand Drive
Mississauga, Ontario L5T 1L5
To Order Call: 1-800-666-6513

Puerto Rico
Royal Industrial Park, Bldg "M"
Local #5, Carr 869, km 1.5 Palmas
Cataño, PR, 00962
To Order Call: 787-275-3185

Net Contents/Contenu Net: 1000mL (33.8 fl.oz.)